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Svar på fråga 2023/24:874 av Lars Isacsson (S) 
Trafikverkets avgifter för föreningar 

Lars Isacsson har frågat mig om jag och regeringen kommer att 

besluta om en lösning för Sveriges alla ideella föreningar för 

2025 och framåt innan 2024-06-30, så att vinterarrangemang 

såsom skidtävlingar kan genomföras 2025. 

Jag vill inledningsvis understryka betydelsen av ett starkt och 

levande föreningsliv. Idrottsföreningar och andra ideella 

föreningar bidrar med många centrala värden för vårt samhälle, 

från att stärka folkhälsan och skapa glädje till att bygga 

gemenskap mellan människor. Att möjliggöra, där så är lämpligt, 

att statliga vägar kan användas av ideella föreningar som en del 

av ett arrangemang, tävlings- eller motionslopp är därför en 

viktig fråga. På samma sätt är det för denna regering viktigt att 

säkerställa en långsiktigt hållbar transportförsörjning för såväl 

medborgarna som näringslivet i hela landet. För regeringen är 

det därför prioriterat att förbättra den befintliga infrastrukturen, 

reparera där det behövs och förvalta de gemensamma 

resurserna på bästa sätt. 
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Jag är också medveten om det stora intresse som finns i frågan 

om hur ideella föreningars kostnader i samband med skyltning 

och andra åtgärder vid arrangemang på vägar framgent ska 

hanteras. Samtidigt som frågans fortsatta hantering bereds 

inom Regeringskansliet har regeringen både under 2023 och 

2024 beslutat att Trafikverket har rätt att avstå avgifter. 

Regeringen har också för 2024 förtydligat att beslutet gäller med 

retroaktivitet för hela året för att inte tidiga arrangemang på 

året, såsom skidtävlingar, ska exkluderas. 

 

Stockholm den 15 maj 2024 

 

 

 

Andreas Carlson 
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